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Fatsa Belediye Başkanımız Hüseyin Anlayan bugünkü teşekkür ziyaretini Geyikçeli mahallesine
gerçekleştirdi. Geyikçeli mahallesine Başkan Yardımcısı İbrahim Eroğlu ve belediye meclis
üyeleri ile birlikte giden Başkanımız Anlayan burada mahalle Muhtarı İlhan Çelik tarafından
çiçekle karşılandı. Fatsa Belediye Başkanımız Hüseyin Anlayan burada hem esnaf ziyaretinde
bulundu hem de vatandaşlarla sohbet etti. Fatsa Belediye Başkanımız Hüseyin Anlayan
Geyikçeli mahallesi halkına sıcak ilgi ve alakasından dolayı teşekkür ederek, “30 Mart yerel
seçimlerinde tatlı bir rekabetle güzel, heyecanlı bir atmosfer yaşadık. Geyikçeli’ye seçim öncesi
2-3 defa gelmiştik. Bu seferki bir teşekkür ziyaretidir. Şimdilik sözlü teşekküre geldik ama bir
dahaki sefere hizmet için geleceğiz. Şahsım adına Büyükşehir Belediye Başkanım adına
Başbakanım adına hepinize teşekkür etmek için buraya geldik. Ordu ilimizin tamamında 20’de
20 yaparak bize bu onuru yaşatan bütün hemşerilerimize bu vesileyle kucak dolusu selamlar
göndererek onlara da teşekkür ediyorum.Fatsa’mızın 79 tane mahallesi oldu. 79 mahallemizde
bu hizmetleri hep birlikte planlayacağız. Seçimden önce neyi taahhüt ettiysek bunun için
buradayız. Bizlere inananları ve güvenenleri mahcup etmeyeceğiz. 10 yıllık belediye
başkanlığımızın bizlere yaşattığı bir tecrübe var, bir sorumluluk da var. Asla yapılacağına
inanmadığımız hiçbir şeyin sözünü vermedik, asla boş hayallerle olmayacak projelerin sözünü
vermedik. Her mahallemizde öncelikli sorun yol dedik, su dedik, kanalizasyon dedik. Bunu Fatsa
Belediyemiz ve Büyükşehir Belediyemiz imkanları ile yapacağız demiştik. Üçüncü dönem
seçilmiş olmak bu kadar yüksek oranla seçilmiş olmak bize çok daha ağır sorumluluk çok daha
ağır yük yüklemiştir, inşallah bu yükün altından 10 senedir nasıl kalktıysak bu dönemde inşallah
hep birlikte kalkacağız kimsenin şüphesi olmasın, hizmetler aksamadan önceki dönemden daha
iyi olacak şekilde devam edecek. Geyikçeli mahallemizde bu zamana kadar aldığı hizmetin
daha fazlasını alacak.” dedi.
 Başkanımız Anlayan Geyikçeli mahallesinden sonra Salihli mahallesine uğrayarak merkez cami
bahçesinde Muhtar Ahmet Atıf Katar ve vatandaşlarla sohbet etti. Fatsa Belediye Başkanımız
Hüseyin Anlayan son olarak İslamdağ mahallesinde esnaf ziyareti yaptıktan sonra ilçeye
döndü.Â Â  
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